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I N T E R P E L A C J A 

kolejna 

ws budowy ul. Wiklinowej 

 

 Na pierwszej sesji tej kadencji Rady Miasta, na której możliwe było ich 

składanie, składałam interpelację m.in. ws. ul. Wiklinowej. Wskazywałam fatalne 

warunki w tej ulicy zagrażające bezpieczeństwu jej użytkowników oraz to, iż stanowi 

dojazd do znajdującej się przy niej szkoły podstawowej, więc poza powyższymi jej 

stan nie jest najlepszą wizytówką. W odpowiedzi otrzymałam informację, iż w 

porozumieniu i wsparciu finansowym NOT, która także ma siedzibę przy tej ulicy, 

zostanie opracowana dokumentacja techniczna jej budowy. Minęło sporo czasu od 

tych monitów i porozumień. 

 Proszę zatem o jak najszybsze uwzględnienie budowy tej ulicy, najlepiej w 

planie na przyszły rok. Doraźne naprawy jej nawierzchni, które zostały mi obiecane 

po wcześniejszych interpelacjach, nie skutkują na długo i są nieuzasadnione 

ekonomicznie. Budowa tej niewielkiej ulicy, ale będącej ważnym szlakiem 

komunikacyjnym, wraz z infrastrukturą, jest pilną potrzebą w tej części miasta. 
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